
Συγχαρητήρια για την ιστοσελίδα της Ιπποκρατείου,καλύπτετε ένα σημαντικό κενό της Κοινότητας 
Αφιδνών.

    Είμαι κάτοικος του οικισμού Πέτσουλι, θα ήθελα να αναφερθώ σε κάποια θέματα που αφορούν 
στην ασφάλεια όλων των κατοίκων της περιοχής.
    Λόγω των διοδίων χρησιμοποιείται ευρύτατα από όλους μας ο παράδρομος της εθνικής, ο 
οποίος όμως κρύβει πολλούς κινδύνους. Πρόσφατα η Νομαρχία κίνησε το θέμα, γιατί δεν νοούνται 
διόδια χωρίς την παράδοση σωστών παράδρομων.

    Θα έπρεπε και η Κοινότητα αλλά και οι οικιστές να δράσουμε συντονισμένα και να απαιτήσουμε 
το δικαίωμα της ελεύθερης πρόσβασης. Περισσότερα για το ψήφισμα της Νομαρχίας:. 
http://www.atticaeast.gr/PressDetails.aspx?press_id=432
    Επίσης, θα ήθελα να τονίσω τα παρακάτω σημεία:
   
-Στη διασταύρωση για Δροσοπηγή έχουν συμβεί αλλεπάλληλα τροχαία δυστυχήματα, πρέπει να 
δουν το θέμα οι αρμόδιοι.
   - Πρέπει να φωτιστεί η υπόγεια διάβαση αλλά και όλος ο αριστερός παράδρομος.
   - Πρέπει να βάλει η Κοινότητα πινακίδες (πολλοί φίλοι μας έχουν καταλήξει στη Δροσοπηγή!!!).
     Επίσης, τα έργα για τα πεζοδρόμια στην βασική λεωφόρο έχουν σταματήσει σχεδόν ένα χρόνο, 
με αποτέλεσμα η διέλευση των πεζών να είναι πραγματικά επικίνδυνη. Το όριο της ταχύτητας 
καταστρατηγείται, και με τα καταστήματα που ανοίγουν σιγά σιγά φοβάμαι ότι θα θρηνήσουμε 
θύματα. Τι λέει ο κ. Ζουγανέλης;

Τέλος, το φανάρι στη διασταύρωση της Ιπποκρατείου τοποθετήθηκε αλλά δεν λειτουργεί.

Σας ευχαριστώ για το χρόνο σας.

                                                                                                                                                             
Μαυρομμάτη Βάσω 
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